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Protokół nr 56/2023 

z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej  

w Suwałkach odbytego w dniu  11 grudnia 2023 r. w godz. od 15:30 do 16:50 

w  Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1.  

 

Obecni członkowie Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki: 

1. Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji  

2. Wojciech Pająk – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Anna Maria Gawlińska 

5. Monika Lipińska  

6. Kamil Lauryn  

7. Jacek Niedźwiedzki  

8. Marek Lech Zborowski – Weychman  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk   

2. Agnieszka Małka – Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu 

3. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

4. Mirosław Zajko-Zastępca Dyrektora OSiR 

5. Igor Barmuta – Młodzieżowa Rada Miasta Suwałki 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Ekologii, Kultury Sportu i Turystyki powitał 

zebranych i przypomniał, że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami 

komisyjnymi.  

 

Radni nie mieli  uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu  

 i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  20 listopada 2023 roku. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 55/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, 

Sportu i Turystyki z Komisją Oświaty i Wychowania z dnia 4 grudnia 2023 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Suwałkach.  

4. Zaopiniowanie wniosku Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk w sprawie 

zwiększenia dotacji na zadania z zakresu sportu dzieci i młodzieży. 
5. Zaopiniowanie informacji dotyczącej wybranych świąt i rocznic państwowych, 

narodowych i lokalnych zaplanowanych do realizacji w 2024 roku w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie Stanowiska Młodzieżowej Rady Miasta Suwałki w sprawie organizacji 

 i pozyskania finansowania dla koncertu rapowego/hip-hopowego. 

7. Wolne wnioski.  

 

 



2 
 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu  

i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  20 listopada  2023 r. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli  uwag, wobec czego Protokół nr 54/2023  

z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 20 listopada 2023 r. został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2  

Przyjęcie Protokołu nr 55/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, 

Sportu i Turystyki z Komisją Oświaty i Wychowania z dnia 4 grudnia 2023 r. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu ze  wspólnego 

posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki z Komisją Oświaty i Wychowania  

z dnia 4 grudnia 2023 r. Członkowie Komisji nie wnieśli  uwag, wobec czego Protokół nr 

56/2023 ze wspólnego posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki z Komisją 

Oświaty i Wychowania z dnia 4 grudnia 2023 r. z dnia 4 grudnia  2023 r. został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 3  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Bogdan Bezdziecki poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali.  

 

Mirosław Zajko poinformował, że zwiększająca się baza sportowa OSiR-u oraz dostosowanie 

do realnego zakresu działalności jednostki  spowodowała konieczność dokonania zmian  

w dotychczasowym Statucie. Zapoznał zebranych z ujętymi w projekcie uchwały zmianami. 

Kamil Lauryn zapytał, czy boiska ze sztuczną nawierzchnią powinny być odświeżane. 

Uważa, że nawierzchnia boiska przy Szkole Podstawowej Nr 2 pozwala na odśnieżanie przy 

obecnej temperaturze -2,3 stopnie. Należało by zweryfikować boiska ze sztuczną nawierzchnią 

w mieście pod względem możliwości odśnieżania. Podał przykłady miast, w których boiska 

pełnowymiarowe z taką nawierzchnią - nawet przy bardzo niskich temperaturach są odśnieżane 

i mieszkańcy mogą korzystać : Augustów, Ełk, Olecko, Kętrzyn. Zapytał, czy boisko przy 

Szkole Podstawowej Nr 5 zostało odebrane. 

Roman Rynkowski powiedział, że to pierwszy sygnał w tej sprawie. O odśnieżaniu boisk ze 

sztuczną nawierzchnią decydują warunki producenta; sprawa zostanie wyjaśniona. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5 jest w trakcie ustalania z wykonawcą jaki jest zakres 

temperatury dopuszczającej do odśnieżania.  Poinformował, że boisko przy SP nr 5 odebrane 

zostało w miesiącu marcu 

Kamil Lauryn zwrócił się z prośbą o dostarczenie Członkom Komisji Ekologii, Kultury, 

Sportu i Turystyki informacji w przedmiotowej sprawie. 
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Tadeusz Czerwiecki powiedział, że w momencie przekazywania obiektów wykonawca bądź 

producent powinien dać instrukcję eksploatacji, w której dokładnie opisane są warunki 

użytkowania. 

Mirosław Zajko poinformował, że na bieżąco odśnieżane jest boisk przy Szkole Podstawowej 

nr 10 w Suwałkach. W przypadku pozostałych boisk należy sprawdzić jakie są warunki 

gwarancji; informacja zostanie przekazana Członkom Komisji.. 

Roman Rynkowski poinformował, że musi być zapotrzebowanie na prace związane 

 z odśnieżaniem boisk. Takie wnioski ani do Urzędu Miasta ani do OSiR-u nie wpłynęły. 

Rozpoznanie w tym temacie będzie przeprowadzone i w przypadkach zgodnych z gwarancją 

nawierzchnie boisk ze sztuczną nawierzchnią po zgłoszeniu będzie odśnieżona. Poinformował, 

że przy każdym boisku znajduje się informacja z podanym numerem telefonu dotycząca 

zgłaszania konieczności odśnieżania obiektu. 

Kamil Lauryn poinformował, że 12 grudnia br. objedzie wszystkie boiska w mieście  

i przedstawi analizę ile boisk w mieście zostało odśnieżonych. 

 

Członkowie Komisji więcej uwag i wniosków nie zgłosili, wobec powyższego przystąpiono do 

glosowania: 

 

„za”                                              -   8 radnych 

przeciw                                        -   0 

wstrzymujących się                     -   0   

  

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki  projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Suwałkach zaopiniowała pozytywnie.  

Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

 

Ad. pkt. 4  

Zaopiniowanie wniosku Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk w sprawie 

zwiększenia dotacji na zadania z zakresu sportu dzieci i młodzieży. 
Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Bogdan Bezdziecki poinformował, że wszyscy Członkowie Komisji otrzymali  

przedmiotowy wniosek.  

Zapytał o ewentualne pytania i wnioski.  

 

Roman Rynkowski poinformował, że wniosek Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk 

powstał przy opiniowaniu budżetu na przyszły rok; dotyczy zwiększenia kwoty dotacji  

o 200 tyś. zł w dziale 926 rozdziale 92695  na zadania z zakresu sportu z przeznaczeniem na 

sport dzieci i młodzieży. 

Kamil Lauryn podkreślił, że szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie sportu jest jednym  

z zadań samorządu i wniosek jest jak najbardziej zasadny.  
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Wojciech Pająk zapytał o kwotę jaka jest zarezerwowana w budżecie na 2024 rok w rozdziale 

92695. 

Agnieszka Małka poinformowała, że jest to kwota łączna w wysokości 1.130 mln zł. Z czego 

140 tyś. zł przeznaczone jest na upowszechnianie kultury fizycznej wśród dzieci i młodzieży, 

990 tyś. zł przeznaczone na nagrody za wyniki i awanse oraz nabór wniosków; w tym kwota 

140 tyś. zł na szkolenie dzieci i młodzieży w piłce nożnej. W tym roku ogłoszony został  nabór 

wniosków na kwotę 750.000 zł. oraz konkurs w zakresie wspierania kultury fizycznej na kwotę 

120 tyś. zł. 

Bogdan Bezdziecki podkreślił, że na przedmiotowe zadania wzrost środków finansowych jest 

o kwotę 26.000 zł, co stanowi 2%.  

Roman Rynkowski przyznał, że wniosek Rady Sportu jest jak najbardziej słuszny. 

Przypomniał, że na wniosek Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki na ostatniej sesji 

Rady Miejskiej została podjęta uchwała w sprawie zwiększenia dotacji dla klubów 

zawodowych. Zaproponował, żeby wniosek poddać pod rozwagę po pierwszym kwartale. 

Wydatki będą znane po I kwartale 2024 roku; istnieją przesłanki zwiększenia dotacji na sport 

dzieci i młodzieży; na dodatkowy konkurs powinna w budżecie znaleźć się jakaś kwota ale nie 

można zagwarantować, że będzie to kwota 200.000 zł. 

Wojciech Pająk podkreślił, że na zadaniach z zakresu sportu dzieci i młodzieży nie powinno 

się oszczędzać i kwota 200.000 tyś. zł na te zadania powinna w przyszłorocznym budżecie się 

znaleźć. 

Roman Rynkowski powtórzył, że kwota 820.000 zł przeznaczona jest na nagrody za wyniki 

 i awanse; nie jest przeznaczona na sport masowy, otrzymują kluby za konkretne wyniki. 

140.000zł przeznaczone jest na upowszechnianie kultury fizycznej, 170 tyś zł przeznaczone 

jest na szkolenie dzieci i młodzieży uprawiającej piłkę nożną. Podsumowując należy 

stwierdzić, że na zadania z zakresu  sportu dzieci i młodzieży w budżecie zarezerwowano kwotę 

140 tyś zł + 170 tyś zł= 310 tyś zł plus wnioskowana przez Radę Sportu kwota 200 tyś zł.  

Wojciech Pająk  stwierdził, że w chwili obecnej nie można określić jaka kwota przeznaczona 

zostanie na nagrody w roku 2023 a jaka w 2024 r na sport masowy. Podkreślił, że kluby w tej 

chwili planują budżety na przyszły rok i składają ofert na cały rok; pewne pozycję muszą być 

ujęte do grudnia 2024 r. Uważa, że najlepszą opcją było by znalezienie w przyszłorocznym 

budżecie wnioskowanej kwoty 200 000 zł. 

Kamil Lauryn zauważył, że koszt za wynajem boisk ze sztuczna nawierzchnia oraz boisk ze 

sztuczna nawierzchnią i sztucznym oświetleniem są bardzo wysokie a ulgi są minimalne. 

Poprosił o informację dotyczącą rachunku za energię elektryczną za ostatni miesiąc hali Arena 

w celu przeanalizowania  czy wszyscy użytkownicy  adekwatnie otrzymali podwyżkę. 

Zapytał, czy za korzystanie ze stadionu lekkoatletycznego ze sztucznym oświetleniem 

konieczne są tak wysokie opłaty. 

Roman Rynkowski poinformował, że piłka nożna to nie jest jedyna dziedzina sportu 

uprawiana przez dzieci i młodzież. Poziom stosowanych ulg z tytułu Zarządzenia Prezydenta 

dla wszystkich klubów jest taki sam, bez względu na uprawianą dyscyplinę. Odnośnie opłaty 

za sztuczne oświetlenie – w związku z ustabilizowaniem się cen za energię elektryczną 

wprowadzono od września zapis, że kluby płacą dokładnie tyle ile tej energii zużyją. To  są 

zasady obowiązujące wszystkie kluby korzystające z infrastruktury sportowej. 
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Kamil Lauryn zwrócił się z prośbą o przygotowanie analizy za ostatni kwartał br. ile Arena 

wygenerowała kosztów za prąd a ile stadion miejski. 

Bogdan Bezdziecki poinformował, że na Radzie Sportu padły argument, ze Samorząd 

powinien w równy sposób traktować sport w mieście. Jeżeli zwiększane są wydatki na sport 

zawodowy, to również wydatki na sport dzieci i młodzieży powinny być zwiększone. 

Zwiększenie dotacji w tym rozdziale o kwotę 200.000 zł  jest to propozycja Rady Sportu. 

Skarbnik Miasta zwróciła się z prośbą  o ponowne podjęcie tematu pod konie I kwartału 2024 

r., kiedy to będzie  można podjąć stosowną decyzję. Stwierdził, że można podejść do tematu w 

I kwartale przyszłego roku pod warunkiem znalezienia zaproponowanej przez Radę Sportu 

kwoty.  

Roman Rynkowski poinformował, że pod koniec I kwartału 2024 r. realizacja stanowiska 

Rady Sportu jest bardzo realna. 

Członkowie Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki  uwag i wniosków nie wnieśli, 

wobec powyższego przystąpiono do głosowania: 

„za”                                              -   7 radnych 

przeciw                                        -   0 

wstrzymujących się                     -   1 radny   

  

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki   

w Suwałkach wniosek Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk w sprawie zwiększenia 

dotacji na zadania z zakresu sportu dzieci i młodzieży zaopiniowała pozytywnie.  

Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

Ad. pkt. 5  

Zaopiniowanie informacji dotyczącej wybranych świąt i rocznic państwowych, 

narodowych i lokalnych zaplanowanych do realizacji w 2024 roku w Suwałkach. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Bogdan Bezdziecki poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali. 

Zapytał o ewentualne pytania i wnioski.  

 

Roman Rynkowski poinformował, że harmonogram zawiera rocznice, które tradycyjnie  

w mieście są obchodzone oraz te które zostały zgłoszone; przykładowo Międzynarodowy Dzień 

Pamięci Ofiar Holokaustu, o który wnioskował radny Jarosław Schabieński. 

Marek Lech Zborowski-Weychman Zwrócił uwagę na brak ramowego programu 

uroczystości związanych 20 rocznicą przystąpienia Polski do Unii Europejskiej. Do organizacji 

obchodów tego święta warto by było włączyć młodzież, która przedstawiła by przygotowany 

przez siebie projekt. 

Roman Rynkowski poinformował, że w harmonogramie święta ujęte są hasłowo; Miasto 

będzie organizatorem i dokładny program obchodów będzie przedstawiony w późniejszym 

czasie. 
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Tadeusz Czerwiecki wyraził swoje wątpliwości dotyczące przesunięć uroczystości na dni 

nauki z uwagi na możliwość udziału młodzieży szkolnej.  

Roman Rynkowski odpowiedział, że do szkół ponadpodstawowych uczęszczają uczniowie nie 

tylko w Suwałk, ale wielu uczniów jest spoza miasta; i dla tych uczniów udział  

w uroczystościach organizowanych w dni wolne od nauki jest bardzo utrudniony. Celem nie 

jest przymuszenie młodzieży do udziału. 

Wojciech Pająk podkreślił, mało ujętych rocznic świąt lokalnych. Które świadczą  

o tożsamości Suwalczan. Nadmienił, że w 2016 r. obchodzony był Rok Czarnej Hańczy. 

Komitet organizacyjny w swoich wytycznych skierował wniosek o coroczne organizowanie  22 

maja Dnia Czarnej Hańczy razem z Międzynarodowym Dniem Różnorodności Biologicznej. 

Złożył wniosek o dopisanie tego święta do miejskiego harmonogramu.  

Roman Rynkowski stwierdził, że przedstawiona informacja nie jest katalogiem zamkniętym. 

Dzień Czarnej Hańczy obchodzony jest w kwietniu przy okazji Dnia Ziemi i zarybianiu rzeki. 

Tadeusz Czerwiecki zaproponował, aby Dzień Czarnej Hańczy organizowany był w okolicach 

22 maja ale zawsze w soboty, w dzień wolny od pracy. 

Igor Barmuta podkreślił, że organizowanie uroczystości w dni nauki szkolnej nie należy 

wykluczać, ponieważ w pewnym sensie jest to element edukacji, które   może być poprzedzone 

dyskusją na lekcjach. Należało by się zastanowić nad formułą uroczystości  organizowanych 

w dni wolne od nauki. 

Wojciech Pająk złożył formalny wniosek aby Dzień Czarnej Hańczy organizowany w dniu 22 

maja każdego roku i organizatorem było by Miasto Suwałki.  

Bogdan Bezdziecki zgłosił, aby do wykazu świąt państwowych, w czasie których istnieje 

obowiązek wywieszania flagi państwowej dopisać datę 2 maja- Święto Flagi Państwowej. 

Zaproponował, aby 31.08. Dzień Wolności i Solidarności oraz 13.12. Dzień Pamięci Ofiar 

Stanu Wojennego był współorganizowany z NSSZ Solidarność. 

  

Członkowie Komisji wniosków i uwag nie zgłosili, wobec powyższego przystąpiono do 

glosowania: 

za                                              -   8 radnych 

przeciw                                     -  0 

wstrzymujących się                  -  0 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki informację 

dotyczącą wybranych świąt i rocznic państwowych, narodowych i lokalnych zaplanowanych 

do realizacji w 2024 roku w Suwałkach wraz ze zgłoszonymi przez Członków Komisji 

wnioskami zaopiniowała pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Ad. pkt. 6  

Zaopiniowanie Stanowiska Młodzieżowej Rady Miasta Suwałki w sprawie organizacji 

 i pozyskania finansowania dla koncertu rapowego/hip-hopowego. 

Stanowisko stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
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Bogdan Bezdziecki poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali. 

Przypomniał, że dyskusja w tym temacie odbyła się na posiedzeniu Komisji Ekologii, Kultury, 

Sportu i Turystyki w dniu 20.11.2023 r.  Zapytał czy są nowe fakty w temacie organizacji 

koncertu hip-hopowego w przyszłym roku. 

Roman Rynkowski stwierdził, że jest najwyższy czas aby podjąć decyzję czy i w jakim 

zakresie można z budżetu Miasta dofinansować to wydarzenie; należy dokonać wyboru 

dobrego wykonawcy, bowiem terminarze artystów będących na topie są napięte. Dopóki nie 

będzie podpisana umowa  z wykonawcą nie można określić niezbędnej kwoty. Zwrócił się do 

członków Komisji o zaopiniowanie  przedmiotowego Stanowiska i określenia wstępnego 

pułapu finansowego. 

Kamil Lauryn nadmienił, że Młodzieżowa Rada wnioskuje o kwotę 100.000 zł. Zapytał, jakie 

działania w kwestii organizacji koncertu podjął Wydział Kultury, jakie są konkrety. Stwierdził, 

że z każdym menagerem można wstępnie zabukować termin i wstępnie umówić się co do 

wysokości honorarium. Zapytał, z którym z wykonawców Samorząd rozpoczął negocjacje.. 

Roman Rynkowski przypomniał, że miesiąc temu temat stanął na posiedzeniu merytorycznej 

Komisji i opinia nie została wypracowana. Przy organizacji podobnego koncertu rok temu 

Komisja wydała opinię, że budżet miasta nie ma partycypować w organizacji koncertu hip-

hopowego. W tamtym przypadku z budżetu miasta na ten cel wyasygnowano 5.000 zł. Bez 

opinii Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki nie będą podjęte żadne działania. 

Jacek Juszkiewicz podkreślił, że w omawianym temacie niezbędna jest opinia merytorycznej 

Komisji. Należy zwrócić się o opinię w tym temacie do radcy prawnego, ponieważ używanie 

zwrotów i słów niecenzuralnych w przestrzeni publicznej podlega karze grzywny. 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że w chwili obecnej istnieją dwie kwestie sporne: treści jakie 

będą się pojawiać na tym wydarzeniu oraz kwestia finansowa. W przypadku wydania opinii 

pozytywnej niezbędna jest informacja jakimi środkami z budżetu miasta można dysponować.  

Roman Rynkowski zwrócił się z prośbą, żeby przy podejmowaniu decyzji wziąć pod uwagę  

kwotę nie wyższą niż 150.000 zł 

Marek Lech Zborowski-Weychman nadmienił, że Komisja Ekologii, Kultury, Sportu  

i Turystyki winna  zastanowić się, czy zaakceptować konkretne wydarzenie, z konkretnymi 

wykonawcami z konkretną ceną i w konkretnym miejscu.. Urząd nie jest właściwym organem 

do organizacji tego typu koncertu; więc albo Młodzieżowa Rada przedstawia propozycje 

takiego wydarzenia albo organizatorem jest SOK czy OSiR. 

Anna Maria Gawlińska powiedziała, że niezbędna jest wiedza o konkretach, ponieważ 

wszędzie obowiązują zapytania ofertowe. Nie można czegoś „w ciemno” opiniować. 

Roman Rynkowski ponownie  poprosił Członków Komisji o wydanie opinii w sprawie 

organizacji koncertu hip-hopowego z  pułapem finansowy  „do” 150.000 tyś. Jeżeli koncert ma 

dojść do skutku to jest ten moment żeby podjąć rozmowy z wykonawcami. Jeżeli będzie 

formalna zgoda Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki będą podjęte niezbędna działania 

w tym kierunku. 

Marek Lech Zborowski-Weychman zaproponował, aby zagłosować „za” zorganizowaniem 

koncertu bez wskazania wykonawców i środków finansowych a opinia zostanie wydana po 

przedstawieniu konkretów  na następnym posiedzeniu Komisji. 
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Bogdan Bezdziecki stwierdził, że niezbędne jest określenie pułapu finansowego; zgodnie 

z tym należy poprowadzić negocjacje. 

Monika Lipińska zgadza się z przedmówcami, że niezbędne jest ustalenie pułapu 

finansowego, ponieważ lista zaproponowanych wykonawców prezentuje artystów, którzy są 

obecnie na topie i z pewnością koszt takiego wykonawcy przekracza kwotę 150.000 zł. 

Tadeusz Czerwiecki podtrzymał swoją uwagę z poprzedniego posiedzenia Komisji i oczekuje 

weryfikacji zespołów pod względem treści wykonywanych utworów. 

Agnieszka Małka poinformowała, że weryfikacja zespołów będzie jednolita. Wszystkie 

zaproponowane zespoły w swoich wypowiedziach artystycznych używają zwrotów 

niecenzuralnych. Jeżeli jest to wypowiedź artystyczna, niepolityczna, niespołeczna to  nie 

podlega mandatowi za wykroczenie za używanie słów niecenzuralnych. Podkreśliła, że im 

droższy i bardzie znany artysta tym większe są szanse na sprzedaż biletów. 

Roman Rynkowski poinformował, że jeżeli dojdzie do organizacji koncertu będzie to impreza 

biletowana, zamknięta – na boisku bocznym stadionu miejskiego. 

Bogdan Bezdziecki wyraził swoje zdanie, że z budżetu miasta nie powinna być wyasygnowana 

kwota nie większa niż 100 tyś. zł. 

Anna Maria Gawlińska wyraziła swoje wątpliwości odnośnie zaproponowanej kwoty. Jeżeli 

są jakieś wątpliwości w stosunku do kwoty 200 tyś. zł przeznaczonej na sport dzieci i młodzieży 

na cały rok 2024 to tym bardziej kwota 150 tyś. zł przeznaczona na jednorazowe wydarzenie 

jest kwotą zbyt dużą. Uważa, że pułap finansowy powinien być ustalony „do” 100 tyś. zł. 

 

 

Członkowie Komisji więcej wniosków i uwag nie zgłosili, wobec powyższego przystąpiono do 

glosowania Stanowiska Młodzieżowej Rady Miasta Suwałki w sprawie organizacji  

i pozyskania finansowania dla koncertu rapowego/hip-hopowego z kwotą „do” 100 tyś. zł. : 

 

za                                              -   4 radnych 

przeciw                                     -  0 

wstrzymujących się                  -  4 radnych 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki Stanowisko 

Młodzieżowej Rady Miasta Suwałki w sprawie organizacji i pozyskania finansowania dla 

koncertu rapowego/hip-hopowego z kwotą „do” 100.000 zł. : zaopiniowała pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

 

Ad. pkt. 

Wolne wnioski 

 

Kamil Lauryn zapytał, czy konieczne jest włączenie oświetlenia na Bike Parku znajdującego 

się na osiedlu Północ w przypadku gdy nie ma. Żadnego użytkownika. Podkreślił, że na 

wniosek mieszkańców ulicy Łąkowej oświetlenie zostało włączone ale wniosek mieszkańców 

ulicy Emilii Plater  w tej samej kwestii nie został przyjęty. Zwrócił się z prośbą  

o zweryfikowanie zaistniałej sytuacji i ewentualne włączenie oświetlenia na jednej z ulic. 
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Roman Rynkowski poinformował, że oświetlenie Bike Parku włączane i wyłączane jest przez 

ZDiZ; sprawa zostanie zgłoszona do administratora. 

Marek Lech Zborowski-Weychman zapytał o organizację zimowisk podczas ferii zimowych. 

Mirosław Zajko poinformował, że jak co roku OSiR jest organizatorem półkolonii zimowych; 

program jest przygotowany. Będą to między innymi zajęcia na basenie, w modelarni 

Roman Rynkowski poinformował, że organizatorem ferii zimowych jest SOK,  Biblioteka  

i prawdopodobnie szkoły. 

Anna Maria Gawlińska zapytała o sytuację aptek w kwestii dyżurów nocnych i w dni 

świąteczne. Nadmieniła o telefonie zbulwersowanej pani magister farmacji do Radia Białystok. 

Roman Rynkowski odpowiedział, że do 31.12.2023 r. obowiązuje uchwała Rady Miejskiej, 

w sprawie dyżurów aptek w godzinach nocnych i dni świątecznych. Od 1 stycznia przyszłego 

roku będzie obowiązywało nowe Prawo Farmaceutyczne. Zgodnie z przepisami dyżury nocne 

aptek w powiatach do 40 tyś. mieszkańców finansowane będą z budżetu państwa, powyżej tej 

liczby obowiązek finansowania będzie spoczywał na samorządach. Do końca stycznia 2024 r. 

apteki mają zgłosić godziny pracy; na podstawie analizy potrzeb Prezydent w drodze 

zarządzenia określi godziny i jeżeli będzie taka potrzeba – po konsultacji z radnymi- będą 

dodatkowe godziny finansowane z budżetu miasta. 

Wojciech Pająk w nawiązaniu do dyskusji o kulturze w Rozmowach Niecodziennych złożył 

wniosek o podjęcie prac nad strategią kultury Miasta Suwałki na rok 2024. 

 

 

Członkowie Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki więcej uwag i wniosków nie wnieśli. 

 

Bogdan Bezdziecki –Wiceprzewodniczący Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki 

podziękował zgromadzonym za udział w posiedzeniu.  Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący 

                                                                              Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki                        

                                                                                           Rady Miejskiej w Suwałkach 

   

                                                                                                   Bogdan Bezdziecki                

 

       

 

 

                     
Protokół sporządziła: 

Danuta Skucz 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 
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